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» Vi vill ha ett samhälle som 
präglas av medmänsklighet.«

LOUISE JOBSON SOM ARRANGERAR MINNESKONSERT FÖR JOHN HRON 

Hallå där, 
Mikael Thulin

omslagsbild: Henrik Larsson från 
Kungälvs kanotklubb paddlar ut i 
Nordre Älv.   

FOTO: ANDERS VÄSTLUND

Du bor hos Kungälvsbo-
städer och driver kaféet 
Mormors dagar tillsam-
mans med sambon Ida 
Ljung. Berätta om kaféet! 

– Mormors Dagar är ett 
litet kafé på Gamla Torget, 
i anrik 1600-talsmiljö. Vi 

satsar på hembakta kakor och bullar, 
ekologiskt kaffe och surdegsmackor. 
Eftersom det är rätt trångt i lokalerna 
har vi kontor hemma i lägenheten tills 
vidare och vi använder min mam-
mas kök som ligger i samma hus som 
kaféet för att baka. 

Varför satsar ni på detta?
– När jag och Ida träffades  

jobbade hon på ett annat kafé här 
i Kungälv. Redan då snackade vi 
om att det skulle vara roligt att ha ett 
tillsammans. 

Hur har det gått hittills?
– Bra! Premiärhelgen i början av 

maj var en succé – det kom massor 
med människor. Nu håller vi tummar-
na för fint väder i sommar så att folk 
hittar till oss och vår uteservering.

FRÅGA FÖRVALTAREN

besöksadress Uddevallavägen 1, Kungälv
postadress Box 698, 442 18 Kungälv
telefon 0303 - 23 98 50
fax 0303 - 191 60 
e-post info@kungalvsbostader.se

Telefontider
felanmälan, hyror och kontraktsärenden, bostadskö 
Vardagar 8.30 –12 Onsdag 16 –18
besiktning och renovering/förvaltare  
Vardagar 8.30 – 9.30 Onsdag: 16 –18

Jour utanför kontorstid
Akuta fel, Riksbyggen  0771- 860 860 
Utelåsning, Safeteam  031- 80 24 80

Trygghetsjouren, Securitas  010-470 53 00
Vardagar 22 – 06 och helger dygnet runt.

Besökstider
felanmälan, hyror och kontraktsärenden, bostadskö

Vardagar 10 –12 och 13 –15  Onsdag 16 –18
besiktning och renovering/förvaltare 
 Onsdag 16 –18

FELANMÄLAN ONLINE
www.kungalvsbostader.se  
Välj ”Mina sidor” för felanmälan.

Är det något du 
undrar över – skriv 
till forvaltare@ 
kungalvsbostader.se  
eller skicka ett 
vykort till  
Kungälvsbostäder,  
Box 698,  
442 18 Kungälv.

Många tyckte 
till om tvättstugan

Nytt bland personalen
camilla bergelin ersätter Kerstin Forsberg 
som uthyrare. Ny redovisningsansvarig från 
och med juli blir Maria Lewin.

fråga: Jag har funderat på att sätta in en tvättmaskin 
i min lägenhet. Får jag det? 

svar: Ja, i princip får du det, men vi vill gärna att 
du tar kontakt med oss först och stämmer av hur in-
stallationen ska gå till. Det är väldigt viktigt att den 

blir fackmannamässigt utförd och 
det allra bästa är att anlita en behö-
rig installatör som har certifikat. Det 
luriga när man installerar en tvätt-
maskin, är att det görs i ett våtrum. 
Elen måste därför vara jordad och 
kopplad med en jordfelsbrytare. 
Det är också viktigt att vatten och 
avlopp ansluts på rätt sätt.
   Även för diskmaskiner är det 

viktigt att anlita en installatör. Dessutom bör du ha 
i åtanke att många kök i våra äldre fastigheter inte 
är byggda för diskmaskiner. Det innebär kanske 
att skåp måste tas bort för att en diskmaskin ska 
kunna sättas in. Det är okej, men du måste kunna 
återställa köket när du flytttar.
   Tänk på att om något händer och du har gjort 
en egen installation kommer du att få betala själv 
för skadan. Och det kan bli dyrt eftersom vatten-
skador ofta blir omfattande.

nyligen installerades ett elektroniskt 
låssystem, Aptus, i fastigheterna i Gula 
Komarken. Förutom att förbättra husets 
skalskydd och de boendes trygghet, an-
vänds det som boknings- och låssystem i 
tvättstugorna. I samband med införan-
det kom det in mycket synpunkter från 
hyresgästerna.

– Vi kände att vi behövde titta 
närmare på rutinerna för tvättstugorna 
och undersöka hur hyresgästerna vill 
använda dem, säger Elin Schack från 
Kungälvsbostäder.

Alla hyresgäster i området fick en 
enkät i brevlådan och över 100 

svar har kommit in. Ett öns-
kemål var att få hänga 
kvar tvätten över natten 
om man tvättat på det 
sista passet.

– Med Aptus kom-
mer man bara in i tvätt-

stugan under den bokade 
tvätt-tiden. Men vi ska se 

över om vi inte kan göra en förändring 
så det blir möjligt, säger Elin Schack.

Redan nu är det beslutat att en 
storstädning av tvättstugorma kommer att 
genomföras. Övriga synpunkter från  en-
käten håller på att sammanställas och en 
mer detaljerad återkoppling till hyresgäs-
terna kommer att ske för varje adress.

APTUS-BRICKA

Satsning på boinflytande engagerar
i förra numret av Hemmavid skrev vi 
om Kungälvsbostäders nya satsning på 
boinflytande. Och det väckte reaktio-
ner. I en insändare till Kungälvsposten 
uttryckte en hyresgäst frustration över 
brister i boinflytandet.

– Jag förstår reak-
tionen, men hoppas 
att våra hyresgäster 
kan se och förstå att vi 
arbetar med en större 
förändring i organisa-
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ÅSIKTER

Vi vill veta vad du tycker.

redaktion@kungalvsposten.se

FRÅGAN Vad är det bästa med Kungälv?

VECKANS ANDERS

■■ Samarbetspartierna vill 

göra rätt från början. An-

vändandet av hasch, mari-

juana och spice ökar kraf-

tigt i Sverige och det gäller 

även i Kungälv. Vi vill vän-

da den utvecklingen. Enligt 

Centralförbundet för alko-

hol och narkotikaupplys-

ning har Sverige nu samma 

höga bruksnivåer som upp-

mättes i början på 70-talet. 

Med droger kommer ohäl-

sa, riskbeteende och krimi-

nalitet vilket i längden blir 

kostsamt för både individer 

och samhälle.

På onsdagens kommun-

styrelsemöte beslutade 

Samarbetspartierna att 

starta ett femårigt projekt 

med riktad prevention mot 

droger. 
Målgruppen är elever på 

våra tre kommunala hög-

stadieskolor. Huvudsyftet 

är att rikta in sig på förebyg-

gande arbete mot bruk av 

spice och andra droger i de 

ungdomsmiljöer där detta 

förekommer. 

Detta är en del av den 

satsning på sociala investe-

ringar som kommunen gör 

den kommande mandatpe-

rioden.
Samarbetspartierna sat-

sar på de ungdomar som 

ligger i riskzonen för ett 

drogmissbruk, genom att 

identifiera dem tidigt, ar-

beta förebyggande och att 

det finns fler vuxna på hög-

stadieskolorna (ex fältassis-

tenter, riktade insatsgrup-

per m.m.) som eleverna kan 

vända sig till vid behov. Ge-

nom att investera i denna 

satsning sparar vi på lång 

sikt 120 miljoner. Att göra 

rätt från början är att inves-

tera i barn och ungdomar.

LINDA ÅSHAMRE (S)

ordförande i Kommunstyrelsens 

Sociala Utskottet

För Samarbetspartierna

Vi vill göra rätt från början
Att göra  

rätt från 

början är att inves-

tera i barn och 

ungdomar.”

DAGENS ROS

■■ Vi vill ge dagens ros 

till Naturförskolan och 

Kvarnens förskola i Ka-

reby och tacka för att vi 

fick praoa där vecka 12. 

Tack för en rolig och läro-

rik vecka.
KRAMAR ELINA OCH EMMA

■■ Veckans ros och ett 

stort tack till all perso-

nal, avdelning 2 Kungälvs 

Sjukhus, för god vård och 

omsorg.
ELSIE GUSTAVSSON

■■ Dagens ros till Mar-

strandsskolans träslöjds-

lärare Johanna som så 

fint tog hand om vår son 

när han skurit sig och 

svimmat.
ANN OCH NIKLAS ROSMAN

■■ Veckans ros och ett 

hjärtligt tack till persona-

len på Kungälvs Sjukhus 

avd. 6 för den utmärkta 

vården och det fina bemö-

tandet jag fick när jag låg 

inlagd 19 – 24 mars. 
INGMAR 3:3

■■ Veckans rosor vill jag 

och min familj ge IVA för 

er underbara vård, är nu 

hemma och mår bra. Tack 

alla som med omsorg be-

handlat mig en månad 

på IVA, och en månad på 

avd. 8. 
KRAM INGA-LILL GILLBERG 

■■ Veckans ros till Olle 

Karlsson och hans med-

arbetare som anordnade 

en mycket trevlig kväll på 

Älvsmagasinet torsdagen 

den 26 mars. Gör gärna 

om detta. Glad Påsk.

STU-
RE A

■■ Tack Miguel Odhner och 

Linda Åshamre. Efter att ni 

fått vetskap om situationen 

på Ytterbyhemmet agera-

de ni direkt. Det kom till 

er kännedom en onsdags-

kväll och ni agerade direkt 

på morgonen följande dag. 

Ni tog det på största allvar 

och krävde ansvariga på 

handlingsplaner och åt-

gärder. Från djupet av mitt 

hjärta, tack! 

Ni har gjort en underskö-

terskas röst viktig och bety-

delsefull, ni har gjort våra 

äldre värdefulla.

Till alla medborgare 

och arbetstagare i Kung-

älvs kommun: Vi måste ta 

kontakt med våra politi-

ker för att de ska få vetskap 

och redskap att agera och 

reagera. Oavsett partitill-

hörighet måste informa-

tion fram till politikerna. 

Många ser det som en själv-

klarhet att politikerna vet 

att undersköterskorna går 

på knäna. 
De flesta politiker är så 

kallade fritidspolitiker vil-

ket innebär att de har ett 

arbete vid sidan om. De är 

allt från arbetslösa till in-

genjörer. 
En ingenjör vet lika 

mycket om skabb och de-

mens som en undersköter-

ska vet om rördimensioner 

och detaljritningar. För att 

våra politiker ska kunna 

agera i detaljfrågor som till 

exempel vanvård måste vi 

informera dem om att det 

förekommer. För om ingen 

tar kontakt med dem, inte 

anmäler när det förekom-

mer missförhållanden, och 

tillbud och arbetsskador 

inte görs när de ska, hur ska 

de då veta när de ska agera 

och inte? Så snälla, ge våra 

politiker en ärlig chans inn-

an ni dömer ut dem.

UNDERSKÖTERSKA  

Ge politikerna en chans

SVAR till Hyresgäst, 

Kungälvs-Posten  

27 mars.

■■ Vad tråkigt att du upple-

ver det så när du läser om 

boinflytande. Jag förstår 

att dina tidigare erfaren-

heter av Kungälvsbostä-

der inte motsvarar det sätt 

vi beskriver att vi vill jobba 

på. Vår uppgift blir att visa 

att vi menar allvar när vi sä-

ger att man som hyresgäst 

ska ha inflytande över sitt 

boende.
Boinflytande är möjlig-

het att påverka sitt boende. 

Det kan handla om allt från 

tillval i lägenheten till att få 

tycka till om sin utemiljö, 

från att bli lyssnad på och få 

vara delaktig i utvecklingen 

av sin fastighet till att starta 

en gårdsförening. Senare i 

år kommer vi att ge oss ut i 

våra områden med syfte att 

samtala med er hyresgäster 

kring just dessa frågor.

Min ambition är också att 

varje onsdag genomföra ett 

trapphusmöte i något om-

råde. De möten jag haft hit-

tills upplever jag har varit 

givande och uppskattade.

Väl mött!

BETTINA ÖSTER TUNBERG

Vd, Kungälvsbostäder

KORT SAGT

Vi behöver p-platser  

– ingen park
■■ Hur kommer det sig att kommunen väljer att 

bygga en park vid Anders Prästgatan i Komarken?  

I åratal har det saknats parkeringar för alla boende in-

om området, men istället för att göra nya parkerings-

platser så bygger ni en park. Var ska vi som bor här 

parkera någonstans?

Detta är kommunen i ett nötskal. Samma problem 

kommer garanterat att uppstå vid det nya kommun-

huset, när ska hjärnan kopplas in? 
MARCUS

Hyresgästerna ska ha inflytande

■■ I Kungälvsbostäders tid-

ning Hemmavid, läser jag 

en liten notis om att ansva-

ret för deras parkeringar 

numera sköts av  Gothia 

trafiken OCH att detta inte 

innebär någon förändring 

för hyresgästerna.

Hallå! På Illergatan finns 

ett fåtal besöksplatser, som 

idag oftast används av bo-

ende med mer än en bil, så 

jag kan förstå att man nu-

mera bara tillåter parke-

ring i fyra timmar, men hur 

kan ni inbilla er att det inte 

betyder något för oss an-

dra som bor här. Om man 

har gäster längre tid, kan-

ske över natten? Var ska vi 

parkera efter att p-tiden 

gått ut?
Vore det inte bättre med 

p-automater eller är det för 

få platser för att det ska lö-

na sig?

HUR SVÅRT KAN DET VARA?

Veckans största riskvast 

till Kungälvsbostäder!

KORT SAGT Dags att vakna!

SVAR på insändaren om Högalidsgatan.

■■ Det verkar som att inte bara arbetarna sover på gatan... Vak-

na nu Majvor och gå ut och titta vem som är och gräver på din 

gata, du har fått precis som du vill, det är nämligen en privat 

aktör och inte kommunens entreprenad. Som sagt, VAKNA 

innan du smutskastar andra människor! 
JANNE
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Vi vill veta vad du tycker.

redaktion@kungalvsposten.se

DAGENS ROS
■■ Veckans vackraste rosor 

till alla er som erbjöd hjälp 

då jag fått punktering vid 

Vena den 16 mars. Tack!
ANN-MARIE

■■ Den finaste rosen vill jag 

ge till Ulf på Fysio-rehab 

som har hjälpt mig med 

mitt ben.
GERD

■■ Ett stort fång med 

rosor till Eve Stjern-

ström – igen. Hjälp-

sammare tjej får man 

leta efter. När jag ra-

sade ihop under vår 

”fredagsinköpsrunda” 

körde hon till akuten på 

Sahlgrenska och satt kvar i 

över 10 timmar till jag kom-

mit till en sal. Hennes lediga 

dag och halva natten ”gick 

åt skogen”. Och ”pumpen” 

var det inget fel på.
”GAMMEL”-MOSTER

■■ En stor ros till Isak som 

körde Grön express från 

Heden till Kungälv 13 mars 

kl 20.56. Tack för att du tog 

hand om och lämnade till-

baka min telefon.
SANDRA MED DEN ROSA 

SONYN

■■ Ett stort fång ro-
sor till Ingbert, 
Madelaine, Martin 

och Andreas som 

är Marstrands IBK P-

07:s ledare. Tack för en 

rolig säsong.
HÄLSNINGAR FRÅN LEON 

OCH HANS FÖRÄLDRAR

■■ Stort tack till all publik 

som kom och tittade på min 

konsert ”Carbe med gäster” 

på Mimers Hus lördagen 21 

mars och varmt välkomna 

åter.
DAVID CARBE

■■ Buketter med rosor till 

Eva och Anders som ordna-

de med en så trevlig klass-

fest den 7 mars på Thor-

skogs slott. Tänk att det är 

40 år sen vi slutade nian. 
TACK FRÅN OSS I 9D-E

■■ Dagens ros till Rolle, vatt-

nets härskare. Mästaren 

med rörtång i hand. Rör-

kopplingarnas kung, smidig 

som en huggorm med blan-

darna.
KÖKSHÄXORNA PÅ                    

OLSERÖDSSKOLAN

FRÅGAN
På lördag är 
det earth hour. 
Är det något 
du uppmärk-
sammar?

Jennicke Akinci, 

 Komarken
– Jo, det är det faktiskt. 

Men när man har småbarn 

är det lätt att glömma vad 

klockan är, men annars så 

släcker jag lamporna.

Astrid Karlsson,-

Rådmansparken

– Ja, det tycker jag alltid 

att jag gör. Jag släcker 

ljusen, det har jag gjort sen 

det började. Det är bra att 

alla lär sig att spara.

Niklas Ryttersson, 

 Ytterby
– Jag försöker alltid tänka 

på miljön och inte bara 

under den dagen. Jag för-

söker tänka på att inte 

vara slösaktig med jordens 

resurser.

Jan Nyholm, Komarken 

– Det uppmärksammar jag 

när andra berättar det för 

mig, jag har inte koll på 

det själv. Nu när du påmint 

mig ska jag nog släcka 

ljuset.

Oskar Wiklund, Alafors 

– Jag var med på det det 

första året, men nu är det 

inget jag bryr mig om. Jag 

kan släcka några lampor, 

men jag kommer inte att 

stänga av datorn om jag 

håller på med den.

ANGÅENDE schakttipp 

vid Aleklätten  

■■ Helt nyligen körde sam-

hällsbyggnadsutskottets 

politiska partier över tjäns-

temännens välgrundade 

förslag på avslag till depone-

ring, krossning av berg/be-

tong, lagring och behandling 

av schaktavfall vid Aleklät-

ten. Ett parti, Socialdemo-

kraterna, reserverade sig 

dock mot beslutet, och skall 

ha all heder för det. 

I tjänstemännens sam-

manvägda avslagsbedöm-

ning anges flera skäl, över-

siktsplanen, näringslivsper-

spektiv, påverkan på natur- 

och kulturvärden, på det 

rörliga friluftslivet, risk för 

störningar av närboende, 

påverkan på Göta älvs vat-

tenskyddsområde, förore-

ningsrisker, förlorade na-

turvärden och andra osäker-

hetsfaktorer.
Visst behövs områden 

för olika typer av avfall och 

byggnadsmassor men en så-

dan plats skall vara lämpad 

för sitt ändamål. Underteck-

nade besökt nyligen områ-

det vilket ligger alldeles intill 

två bostadshus och dessut-

om genomkorsas av Bohus-

leden. En stor del av områ-

det ligger inom biotopskydd 

och i nyckelbiotoper, bland 

annat en mäktig alsump-

skog samt en hasselund med 

blåsippor, stengärdsgård 

och en vacker ekskog i ras-

branten på Aleklättens syd-

västsida. Området utgörs 

till stor del av en känslig och 

skyddsklassad våtmark med 

kraftiga alar, små bäcktillflö-

den och diken. Vid vårt be-

sök påträffades flera hålträd 

av asp och ek. Vi hörde min-

dre hackspett, en rödlistad 

hackspettsart och fann blå-

sippor som blommade bland 

hasselbestånden. Det är ett 

riktigt ”hot-spot” område 

för vandrare på Bohusleden.

Det är inte första gången 

vi noterat att vissa av våra 

politiker så här lättvindigt 

bortser från välgrundat un-

derlag för avslag från tjäns-

temännens sida i kommu-

nen.  Här togs ett beslut, ef-

ter yrkande av Ove Wiktors-

son, utan motiveringar och 

utan att beakta de lagkrav 

som miljö balken kräver vid 

fortsatt ärendehantering, till 

exempel att beakta allmänna 

hänsynsregler om krav på lo-

kaliseringsutredning, miljö-

konsekvenser vad gäller na-

turvärden, nyckelbiotoper, 

vattenskyddsområde, bul-

lerstörningar och skyddsav-

stånd. Att lägga avfallet intill 

bostadshus och i detta vär-

defulla natur- och våtmarks-

område och förstöra denna 

del av naturen vid Bohusle-

den vore inte mindre än en 

skandal! 

KÅRE STRÖM 

Kungälvsornitologerna

STIG JOHANNESSON

Kungälvs Naturskyddsförening

En skandal och ”ministerstyre”

ÖPPET brev till Kung-

älvsbostäder. 

■■ Jag visste inte om jag skul-

le skratta eller gråta när jag 

läste nya numret av Hemma-

vid i morse, där står om ökat 

boinflytande i Kungälvsbo-

städers lägenheter. Min syn 

hittills efter att ha bott i tio 

år. När vi saknade toalett-

rullshållare i badrummet 

blev svarer från Kungälvs-

bostäder: gå med på en bad-

rumsrenovering som höjer 

din hyra med 500 kronor/

månad så får du toarullshål-

laren. Vi struntade i hålla-

ren.
Det tog slut med killen och 

jag behövde ett nytt hem, ja 

då fick jag välja skriva under 

om en köksrenovering eller 

inte få lägenheten – det är 

ren utpressning men jag ha-

de inget val.
Folk ber om lov och får lov 

att odla upp häckar och ta 

hand om en liten gräsplätt, 

KB kommer flera år senare 

och påstår att vi stulit deras 

mark och allas (ja inte alla 

förstås, i lite ”finare” områ-

den finns det ju uteplatser 

till lägenheterna) uteplat-

ser ska bort trots att de är de 

enda grönytorna som skötts 

sedan HSB åkte ut vid upp-

handling. Alla gårdarna ska 

se likadana ut – ja då får ni ta 

bort ALLAS uteplatser, även 

där de står med i kontraktet 

och fixa så allas fasader har 

samma färg, alla lekplatser-

na ser likadana ut och så vi-

dare (men gud vad tråkigt 

det vore med så montont), 

annars går det inte att få det 

likadant överallt.
Var finns listan över vad 

som räknas som boinflytan-

de? Den vill vi gärna läsa och 

se vad vi kan påverka i vårt 

boende.

HYRESGÄST

Vad räknas som       
boinflytande? ■■ Våra politiker här i Kung-

älv ser inte att andra kom-

muner ger sina pensionä-

rer fria resor. Jag kräver 

att Kungälvs kommun ger 

oss denna förmån till 1 juli 

2015, och inte en dag senare. 

Kungälv har råd att införa 

denna förmån för oss senio-

rer.
Jag ger inte mycket för de 

två insändarna i KP: ”Vi för-

stärker kollektivtrafiken” 

som de styrande i Kungälv 

skrev den 17 februari och 

även Anders Holmenskölds 

insändare den 24 februari. 

Det gör att jag har tappat för-

troendet för Kungälvspoliti-

kerna. De bara lovar och lo-

var och det blir inget av det.

Jag tycker att Alepoliti-

kerna ska ta över makten i 

Kungälvs kommun och att 

Kungälv går ihop med Ale 

där pensionärerna har fi-

ra resor i kollektivtrafiken. 

Ove Wiktorsson och Anders 

Holmensköld miste röster i 

höstens val för de sa nej till 

fria pensionärsresor. Det var 

straffet.
Ett gott råd: tänk om. Det 

är inte konstigt att man blir 

missnöjd med de styrande 

när man ser att andra kom-

muner får ovanstående för-

måner. Det är en naturlig re-

aktion på en sådan orättvisa.

HÅKAN CALLERT

■■ Som en av Kungälvs repre-

sentanter i Förbo:s styrelse 

är jag glad att kunna berätta 

att beslut nu äntligen är taget 

att sätta ner spaden i marken 

och bygga trygghetsboende 

vid Kvarnkullen. Processen 

har dragit ut på tiden vilken 

jag beklagar men vi har ald-

rig tvekat på att slutföra pro-

jektet, det man lovar det hål-

ler man. Boendet riktar sig 

till dig som är 70+, ensamstå-

ende eller par där minst en 

är över 70 år. Hela projektet 

andas Förbos tydliga miljö-

profil.
Lägenheternas storlek 

kommer vara från ettor till 

treor. Som kristdemokrat 

i Förbos styrelse är jag glad 

över byggandet av såväl 

Kvarnkullen och utbygg-

naden av Sörgården i Mar-

strand. Miljöfokus och fokus 

på äldre/trygghetsboende 

har varit viktigt för mig men 

utan att förringa de befint-

liga bostäderna och övriga 

byggprojekt som kommer att 

byggas runt om i kommunen.

Låt oss glädjas över det-

ta och låt oss slippa politisk 

käbbel.

ANTON NYBLOM 

Kristdemokrat och styrelseledamot 

i Förbo

Äntligen kan trygg-
hetsboendet byggas

Vad händer 
på Höga-
lidsgatan i 
Kungälv?

■■ På gatan där jag har bott  

i 22 år ha Kungälvs kom-

mun en längre tid haft 

ett gatuarbete. En solig 

dag när jag gick förbi satt 

grävmaskinisten och sov, 

en arbetare satt och so-

lade sig och en annan gick 

omkring i området med 

händerna på ryggen och 

visslade. En annan gräv-

maskinist pratade med 

en lastbilsförare, arbetet 

låg nere.
Området har sedan ar-

betet startade varit all-

mänt mycket skräpigt och 

arbetet verkar mycket 

oorganiserat. Finns det 

ingen bortre gräns för hur 

länge arbetet får hålla på? 

Lägg ner Kungälvs entre-

prenad och ta in en privat 

aktör.
MAJVOR

Pensionärer får inte 

fria resor – orättvist

Borde vara gratis för pen-

sionärerna tycker Håkan 

Callert. 

KORT SAGT
Fartkamera behövs på Marstrandsvägen

■■ Sätt gärna upp en fartkamera på Marstrandsvägen mellan Rollsbo 

och Preem-tappen! Tidiga morgnar kan de gå väldigt fort, man är sent 

ute, håller dåligt avstånd och gör onödiga omkörningar. Dessutom 

mycket vilt som korsar vägen. ANN L

GE NÅGON EN ROS!

Vet du någon känd eller okänd 

som gjort något som är värt en 

ros. Ge honom eller henne en ros 

i Kungälvs-Posten. Hälsningen pu-

bliceras gratis. Skicka hälsningen 

till:
e-post: prenumeration@

kungalvsposten.se

Det vore inte 

mindre än en 

skandal”
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DAGENS ROS
■■ Veckans vackraste rosor 

till alla er som erbjöd hjälp 

då jag fått punktering vid 

Vena den 16 mars. Tack!
ANN-MARIE

■■ Den finaste rosen vill jag 

ge till Ulf på Fysio-rehab 

som har hjälpt mig med 

mitt ben.
GERD

■■ Ett stort fång med 

rosor till Eve Stjern-

ström – igen. Hjälp-

sammare tjej får man 

leta efter. När jag ra-

sade ihop under vår 

”fredagsinköpsrunda” 

körde hon till akuten på 

Sahlgrenska och satt kvar i 

över 10 timmar till jag kom-

mit till en sal. Hennes lediga 

dag och halva natten ”gick 

åt skogen”. Och ”pumpen” 

var det inget fel på.
”GAMMEL”-MOSTER

■■ En stor ros till Isak som 

körde Grön express från 

Heden till Kungälv 13 mars 

kl 20.56. Tack för att du tog 

hand om och lämnade till-

baka min telefon.
SANDRA MED DEN ROSA 

SONYN

■■ Ett stort fång ro-
sor till Ingbert, 
Madelaine, Martin 

och Andreas som 

är Marstrands IBK P-

07:s ledare. Tack för en 

rolig säsong.
HÄLSNINGAR FRÅN LEON 

OCH HANS FÖRÄLDRAR

■■ Stort tack till all publik 

som kom och tittade på min 

konsert ”Carbe med gäster” 

på Mimers Hus lördagen 21 

mars och varmt välkomna 

åter.
DAVID CARBE

■■ Buketter med rosor till 

Eva och Anders som ordna-

de med en så trevlig klass-

fest den 7 mars på Thor-

skogs slott. Tänk att det är 

40 år sen vi slutade nian. 
TACK FRÅN OSS I 9D-E

■■ Dagens ros till Rolle, vatt-

nets härskare. Mästaren 

med rörtång i hand. Rör-

kopplingarnas kung, smidig 

som en huggorm med blan-

darna.
KÖKSHÄXORNA PÅ                    

OLSERÖDSSKOLAN

FRÅGAN
På lördag är 
det earth hour. 
Är det något 
du uppmärk-
sammar?

Jennicke Akinci, 

 Komarken
– Jo, det är det faktiskt. 

Men när man har småbarn 

är det lätt att glömma vad 

klockan är, men annars så 

släcker jag lamporna.

Astrid Karlsson,-

Rådmansparken

– Ja, det tycker jag alltid 

att jag gör. Jag släcker 

ljusen, det har jag gjort sen 

det började. Det är bra att 

alla lär sig att spara.

Niklas Ryttersson, 

 Ytterby
– Jag försöker alltid tänka 

på miljön och inte bara 

under den dagen. Jag för-

söker tänka på att inte 

vara slösaktig med jordens 

resurser.

Jan Nyholm, Komarken 

– Det uppmärksammar jag 

när andra berättar det för 

mig, jag har inte koll på 

det själv. Nu när du påmint 

mig ska jag nog släcka 

ljuset.

Oskar Wiklund, Alafors 

– Jag var med på det det 

första året, men nu är det 

inget jag bryr mig om. Jag 

kan släcka några lampor, 

men jag kommer inte att 

stänga av datorn om jag 

håller på med den.

ANGÅENDE schakttipp 

vid Aleklätten  

■■ Helt nyligen körde sam-

hällsbyggnadsutskottets 

politiska partier över tjäns-

temännens välgrundade 

förslag på avslag till depone-

ring, krossning av berg/be-

tong, lagring och behandling 

av schaktavfall vid Aleklät-

ten. Ett parti, Socialdemo-

kraterna, reserverade sig 

dock mot beslutet, och skall 

ha all heder för det. 

I tjänstemännens sam-

manvägda avslagsbedöm-

ning anges flera skäl, över-

siktsplanen, näringslivsper-

spektiv, påverkan på natur- 

och kulturvärden, på det 

rörliga friluftslivet, risk för 

störningar av närboende, 

påverkan på Göta älvs vat-

tenskyddsområde, förore-

ningsrisker, förlorade na-

turvärden och andra osäker-

hetsfaktorer.
Visst behövs områden 

för olika typer av avfall och 

byggnadsmassor men en så-

dan plats skall vara lämpad 

för sitt ändamål. Underteck-

nade besökt nyligen områ-

det vilket ligger alldeles intill 

två bostadshus och dessut-

om genomkorsas av Bohus-

leden. En stor del av områ-

det ligger inom biotopskydd 

och i nyckelbiotoper, bland 

annat en mäktig alsump-

skog samt en hasselund med 

blåsippor, stengärdsgård 

och en vacker ekskog i ras-

branten på Aleklättens syd-

västsida. Området utgörs 

till stor del av en känslig och 

skyddsklassad våtmark med 

kraftiga alar, små bäcktillflö-

den och diken. Vid vårt be-

sök påträffades flera hålträd 

av asp och ek. Vi hörde min-

dre hackspett, en rödlistad 

hackspettsart och fann blå-

sippor som blommade bland 

hasselbestånden. Det är ett 

riktigt ”hot-spot” område 

för vandrare på Bohusleden.

Det är inte första gången 

vi noterat att vissa av våra 

politiker så här lättvindigt 

bortser från välgrundat un-

derlag för avslag från tjäns-

temännens sida i kommu-

nen.  Här togs ett beslut, ef-

ter yrkande av Ove Wiktors-

son, utan motiveringar och 

utan att beakta de lagkrav 

som miljö balken kräver vid 

fortsatt ärendehantering, till 

exempel att beakta allmänna 

hänsynsregler om krav på lo-

kaliseringsutredning, miljö-

konsekvenser vad gäller na-

turvärden, nyckelbiotoper, 

vattenskyddsområde, bul-

lerstörningar och skyddsav-

stånd. Att lägga avfallet intill 

bostadshus och i detta vär-

defulla natur- och våtmarks-

område och förstöra denna 

del av naturen vid Bohusle-

den vore inte mindre än en 

skandal! 

KÅRE STRÖM 

Kungälvsornitologerna

STIG JOHANNESSON

Kungälvs Naturskyddsförening

En skandal och ”ministerstyre”

ÖPPET brev till Kung-

älvsbostäder. 

■■ Jag visste inte om jag skul-

le skratta eller gråta när jag 

läste nya numret av Hemma-

vid i morse, där står om ökat 

boinflytande i Kungälvsbo-

städers lägenheter. Min syn 

hittills efter att ha bott i tio 

år. När vi saknade toalett-

rullshållare i badrummet 

blev svarer från Kungälvs-

bostäder: gå med på en bad-

rumsrenovering som höjer 

din hyra med 500 kronor/

månad så får du toarullshål-

laren. Vi struntade i hålla-

ren.
Det tog slut med killen och 

jag behövde ett nytt hem, ja 

då fick jag välja skriva under 

om en köksrenovering eller 

inte få lägenheten – det är 

ren utpressning men jag ha-

de inget val.
Folk ber om lov och får lov 

att odla upp häckar och ta 

hand om en liten gräsplätt, 

KB kommer flera år senare 

och påstår att vi stulit deras 

mark och allas (ja inte alla 

förstås, i lite ”finare” områ-

den finns det ju uteplatser 

till lägenheterna) uteplat-

ser ska bort trots att de är de 

enda grönytorna som skötts 

sedan HSB åkte ut vid upp-

handling. Alla gårdarna ska 

se likadana ut – ja då får ni ta 

bort ALLAS uteplatser, även 

där de står med i kontraktet 

och fixa så allas fasader har 

samma färg, alla lekplatser-

na ser likadana ut och så vi-

dare (men gud vad tråkigt 

det vore med så montont), 

annars går det inte att få det 

likadant överallt.
Var finns listan över vad 

som räknas som boinflytan-

de? Den vill vi gärna läsa och 

se vad vi kan påverka i vårt 

boende.

HYRESGÄST

Vad räknas som       
boinflytande? ■■ Våra politiker här i Kung-

älv ser inte att andra kom-

muner ger sina pensionä-

rer fria resor. Jag kräver 

att Kungälvs kommun ger 

oss denna förmån till 1 juli 

2015, och inte en dag senare. 

Kungälv har råd att införa 

denna förmån för oss senio-

rer.
Jag ger inte mycket för de 

två insändarna i KP: ”Vi för-

stärker kollektivtrafiken” 

som de styrande i Kungälv 

skrev den 17 februari och 

även Anders Holmenskölds 

insändare den 24 februari. 

Det gör att jag har tappat för-

troendet för Kungälvspoliti-

kerna. De bara lovar och lo-

var och det blir inget av det.

Jag tycker att Alepoliti-

kerna ska ta över makten i 

Kungälvs kommun och att 

Kungälv går ihop med Ale 

där pensionärerna har fi-

ra resor i kollektivtrafiken. 

Ove Wiktorsson och Anders 

Holmensköld miste röster i 

höstens val för de sa nej till 

fria pensionärsresor. Det var 

straffet.
Ett gott råd: tänk om. Det 

är inte konstigt att man blir 

missnöjd med de styrande 

när man ser att andra kom-

muner får ovanstående för-

måner. Det är en naturlig re-

aktion på en sådan orättvisa.

HÅKAN CALLERT

■■ Som en av Kungälvs repre-

sentanter i Förbo:s styrelse 

är jag glad att kunna berätta 

att beslut nu äntligen är taget 

att sätta ner spaden i marken 

och bygga trygghetsboende 

vid Kvarnkullen. Processen 

har dragit ut på tiden vilken 

jag beklagar men vi har ald-

rig tvekat på att slutföra pro-

jektet, det man lovar det hål-

ler man. Boendet riktar sig 

till dig som är 70+, ensamstå-

ende eller par där minst en 

är över 70 år. Hela projektet 

andas Förbos tydliga miljö-

profil.
Lägenheternas storlek 

kommer vara från ettor till 

treor. Som kristdemokrat 

i Förbos styrelse är jag glad 

över byggandet av såväl 

Kvarnkullen och utbygg-

naden av Sörgården i Mar-

strand. Miljöfokus och fokus 

på äldre/trygghetsboende 

har varit viktigt för mig men 

utan att förringa de befint-

liga bostäderna och övriga 

byggprojekt som kommer att 

byggas runt om i kommunen.

Låt oss glädjas över det-

ta och låt oss slippa politisk 

käbbel.

ANTON NYBLOM 

Kristdemokrat och styrelseledamot 

i Förbo

Äntligen kan trygg-
hetsboendet byggas

Vad händer 
på Höga-
lidsgatan i 
Kungälv?

■■ På gatan där jag har bott  

i 22 år ha Kungälvs kom-

mun en längre tid haft 

ett gatuarbete. En solig 

dag när jag gick förbi satt 

grävmaskinisten och sov, 

en arbetare satt och so-

lade sig och en annan gick 

omkring i området med 

händerna på ryggen och 

visslade. En annan gräv-

maskinist pratade med 

en lastbilsförare, arbetet 

låg nere.
Området har sedan ar-

betet startade varit all-

mänt mycket skräpigt och 

arbetet verkar mycket 

oorganiserat. Finns det 

ingen bortre gräns för hur 

länge arbetet får hålla på? 

Lägg ner Kungälvs entre-

prenad och ta in en privat 

aktör.
MAJVOR

Pensionärer får inte 

fria resor – orättvist

Borde vara gratis för pen-

sionärerna tycker Håkan 

Callert. 

KORT SAGT
Fartkamera behövs på Marstrandsvägen

■■ Sätt gärna upp en fartkamera på Marstrandsvägen mellan Rollsbo 

och Preem-tappen! Tidiga morgnar kan de gå väldigt fort, man är sent 

ute, håller dåligt avstånd och gör onödiga omkörningar. Dessutom 

mycket vilt som korsar vägen. ANN L

GE NÅGON EN ROS!

Vet du någon känd eller okänd 

som gjort något som är värt en 

ros. Ge honom eller henne en ros 

i Kungälvs-Posten. Hälsningen pu-

bliceras gratis. Skicka hälsningen 

till:
e-post: prenumeration@

kungalvsposten.se

Det vore inte 

mindre än en 

skandal”

 FOTO: REBECCA HÅDELL

Tina Asp,  

Centrum  

– Det finns mycket 

som är bra med 

Kungälv. Jag gillar 

att det är lugnt och 

barnvänligt och att 

det finns mycket 

aktiviteter för barn. 

Jag gillar småstads-

känslan och att 

det ligger så nära 

Göteborg ändå. Det 

finns inte direkt nå-

got jag saknar, jag 

är nöjd.

GE NÅGON EN ROS!

Vet du någon känd eller 

okänd som gjort något 

som är värt en ros.

Ge honom eller henne en 

ros i Kungälvs-Posten.  

Hälsningen publiceras gra-

tis. Skicka hälsningen till:

e-post: prenumeration@

kungalvsposten.se

Postadress:  

Kungälvs-Posten,  

Box 523, 442 15 Kungälv

”Var ska vi som  

bor här parkera  

någonstans?”
Marcus om att det behövs  

p-platser i Komarken – inte en park.

CITERAT

KUNGÄLVS – POSTEN I MARS.

Visa att katten är din
för att alla ska trivas gäller det att vi ser 
efter våra katter. Märk gärna även din katt 
med ett halsband eller öronmärkning. Då 
vet alla att det är en tamkatt 
som sköts och matas. 

kungälvsbostäder och mormors 
dagar bjuder på kaffe eller te!
Klipp ut och ta med kupongen till kafé-
et på Gamla Torget 8. Gäller 2015.

Adress:  

torsdag den 18 juni stänger kontoret 
klockan 12.00 och på midsommarafton 
är kontoret stängt.

Den 27 – 28 augusti är kontoret 
stängt på grund av personalutbildning. 
Svarscentralen tar hand om ärenden 

som gäller felanmälan, bostadskö samt 
hyres- och kontraktsfrågor men telefon-
tiden för störnings- samt förvaltningsären-
den är stängd.

 Under juni, juli och augusti har vi 
sommarstängt på onsdagar 16 –18.

Sommartider på kontoret

tionen som på sikt kommer att leda 
till att ni känner er mer delaktiga i era 
boende, säger Bettina Öster Tunberg, 
vd på Kungälvsbostäder.

Arbetet med boinflytande är ett 
omfattande förändringsar-
bete som Kungälvsbostäder 
precis har inlett. Det kommer 
vi att berätta om kontinuer-
ligt i Hemmavid.
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Bärbuskar, planteringar och en ny plats 
att äta och umgås på. Nu blir önskelistan 
från de beonde verklighet när Parkgatan 
får en ny gård.  

En kall kväll i februari stod nästan alla lägenheter 
på Parkgatan tomma. I stället hördes ivrigt prat 
från gräsmattan framför huset. Uppslutningen var 
stor när de boende träffade Kungälvsbostäder för 
att diskutera förbättringar i sin utemiljö. Nu har 
alla idéer och önskemål sammanställts och i mitten 
av maj började omgöringen av parken. 

– Det är oerhört roligt att så många engagerat 
sig och bidragit med reflektioner och förslag, säger 
Elin Schack som ansvarar för förbättringsarbetet. 

Förslagen från dialogmötet har legat till grund 

Precis som många andra bostadsbo-
lag står Kungälvsbostäder inför stora 
renoveringar de kommande åren. Runt 
1 800 lägenheter behöver stamrenove-
ras under en lång period framöver. 

De senaste åren har Kungälvsbostäder gjort flera 
studier för att ta reda på hur stora renoverings
behoven är i fastighetsbeståndet. Komarken, 
Fontin, delar av centrum och Fridhem är de områ
den som undersökts.

Studierna visar att runt 1 800 lägenheter 
behöver stamrenoveras, det är 70 procent av 
Kungälvs bostäders bestånd, vilket innebär att 
renoveringarna kommer att spridas ut över en 

RABATTKUPONG S IMBADET
Rabattkupong berättigar boende hos Kungälvsbostäder till 
rabatterat pris vid inköp av klippkort på Simbadet. Klippkortet gäller för tio besök. 
Öppet 4/6 – 15/8. Pris: Vuxen 200 kronor (ordinarie pris 300 kr), 
ungdom 7–16 år 50 kronor (ordinarie pris 150 kr). Barn 0 – 6 år går in gratis.

Namn:      
     
Postadress:        
     
Lägenhetsnummer: 

KLIPP UT 
OCH  TA MED!

Garanterat 25 grader i vattnet. Oavsett väder. Så kan ditt sommardopp bli. 
I år bjuder Kungälvsbostäder sina hyresgäster på ÄNNU BÄTTRE RABATT  
för tiokort på Simbadet vid Skarpe Nord (100 kronor i stället för 50).

Skön badsommar önskar 

Kungälvsbostäder!

för planeringen av den nya gården. Arbetet inleds 
med att gräva upp stora delar av platsen, ett stort 
träd och två bersåer ska bort. Sedan kommer en 
ny umgängesplats att skapas i det soligaste hörnet 
av parken. Nya planteringar ska anläggas och 
bärbuskar planteras, som sedan behöver lite tid att 
växa till sig.

– Stora delar av gräsytorna kommer vi dock att 
behålla. De är fortfarande fina och sköna att ha i 
ett uterum. 

Den nya gården på Parkgatan ska vara klar redan 
till sommaren.

– Vi kommer att skynda på och arbeta intensivt 
för att de boende redan snart ska få njuta av resul
tatet av dialogmötet, säger Elin Schack.

TEXT: ÅSA REHNSTRÖM

lång tid framöver och bli en del av Kungälvs
bostäders vardag. 

– Vi har fortfarande inte kommit fram till  
exakt i vilken ordning områdena ska renoveras 
eller vilka åtgärder som ska göras utöver stam
byte. Efter sommaren beräknar vi att inleda en 
dialog med hyresgästerna i det område där vi 
ska börja för att ta reda på vilka synpunkter de 
har, säger Kungälvsbostäders vd Bettina Öster 
Tunberg.

framöver kommer Kungälvsbostäder att an
ställa en projektledare med fokus på just stam
renoveringar och genomföra ytterligare studier 
inför renoveringarna i de olika områdena. 

GRÖN ÖNSKELISTA TAR 
FORM PÅ PARKGATAN

”Det är 
oerhört 
roligt att 
så många 
har enga
gerat 
sig och 
bidragit”
 

Skisserna för omgörningen av utemiljön på 
Parkgatan bygger på de boendes egna idéer. 
Bland annat kommer olika bärbuskar att plan-
teras och en ny umgängesplats med sittyta, 
bord och bänkar anläggas. 

Arbetet är i full gång på Parkgatan 
och planeras vara klart i sommar.

Stamrenoveringar – snart en del av det dagliga arbetet 
Att det finns många funderingar hos 
hyresgästerna är Bettina Öster Tunberg 
medveten om.

– Jag förstår att hyresgästerna säkert 
har frågor om när deras lägenheter ska 
stamrenoveras och vad det kommer att 
innebära för deras boende och hyra, men 
tyvärr vet vi ännu inte hur det kommer 
att bli och kan därför inte ge några svar. 
Nu arbetar vi intensivt med plane
ringen. Vi kommer att ha en dialog med 
hyresgästerna i respektive område och 
informera så fort vi vet mer.

TEXT: KALLE LEKHOLM

✂

Omgörningen av 
Parkgatan är en av många 

renoveringar under 2015. Samman-
lagt ska 57 miljoner kronor investeras i 
förbättringar av bostäder och utemiljöer. 

Läs mer om arbetet på  
www.kungalvsbostader.se. 

stamrenovering 
innebär att man byter  
ut eller renoverar 
avlopps- och vatten 
ledningar i en fastighet. 
I samband med ett 
stambyte brukar man 
ofta passa på att även 
renovera till exempel 
badrum, kök och 
el ledningar. 
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KLUBB MED FLYT
Kungälvs kanotklubb   paddlar året omTyst glider 

kajakerna fram 
mellan vassruggarna 
vid Bohus fästning. 
Längre ut går vågorna 
höga men här ligger 
älvvattnet stilla.

Det är onsdag och dags för veckans 
kvällstur.

– Det är är skönt att komma ut i 
naturen efter jobbet. Vi träffas på kanotklubben 
och sticker ut och hittar något fint ställe. Då 
kör vi in kajakerna i vassen och fikar, säger Jonas 
Bjurmalm på Kungälvs kanotklubb. 

Tillsammans med andra klubbmedlemmar 
brukar han paddla på Nordre älv, men ibland 
gör de längre utflykter. På turerna är det natur
upplevelsen, motionen och fikapausen som är i 
fokus snarare än idrottsliga prestationer. 

– Jag har alltid haft ett intresse av natur, fiske och 
att vara på havet, säger Jonas Bjurmalm. 

det är en blåsig och halvkall sommardag, men 
fikapaddlarna är ute året om. 

– Egentligen är det som bäst att ge sig ut en solig 
morgon på vintern. Man ser spåren efter sina pad
deltag i en tunn hinna av is – då är det gött, säger 
Jonas Bjurmalm. 

Kungälvs kanotklubb håller till vid Simbadet vid 
Skarpe Nord. I taket hänger gamla kanoter i trä 
och väggarna pryds av troféer och fotografier.

Härifrån utgår turerna och här fnns också gym 
och plats för medlemmarnas kanoter. Fikapadd
laren Ove Aronsson, som också är hyresgäst hos 
Kungälvsbostäder, har varit med sedan 1970talet. 

– Det började med ett gäng i Romelanda som 
hade varit uppe i Värmland och tävlat i kanaden
sare. Vi var ett gäng polare som hängde på och 
började med tiden åka ut på fler tävlingar.

tävlandet gick bra och under åren har det 
blivit en del pokaler i klubbstugan. Och inte bara 
pokaler. Klubben ligger på andra plats vad gäller 

framgångar i SM. Olympiern Anders Svens
son är en av flera elitkanotister med bak
grund i klubben. Träningen är mångsidig och 
pågår hela året. 

Men klubben välkomnar också nybörjare 
som är nyfikna på kajak. 

– Vi har två stadiga havskajaker som vi 
gärna lånar ut om någon skulle vilja prova på. 
Det räcker att de ringer till klubben så löser 
vi det.

TEXT: KALLE LEKHOLM
FOTO: ANDERS VÄSTLUND

”Spåren 
efter paddel
tagen i en 
tunn hinna 
av is – det  
är gött.”

Naturupplevelsen 
är viktig för Jonas 
Bjurmalm som är 
medlem i Kungälvs 
kanotklubb.

LÄS ÄVEN OM KANOTKLUBBENS  
POLOSPELARE PÅ NÄSTA SIDAu
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Erika Mojar från Kungälvsbostäder delade ut odlingskit för balkongen och tog emot synpunkter från bland annat Ingmarie Larsson och Harriet Abrahamsson.

Vattnet skvätter om kanotpolospe-
larna när de paddlar runt efter bollen 
i bassängen. 

– Det är fullt ös hela tiden, säger 
Victor Sönnergren.
Victor Sönnergren har hållit på med kanot
polo i tre år, men kajakintresset har funnits 
med längre än så. 

– Jag började med racing, men när jag blev 
äldre insåg jag att jag är lite för kort för att bli 
riktigt snabb. I polo är det snarare en fördel 
att var kort eftersom man blir mer explosiv. 

kanotpolo har funnits länge som sport, 
men det är först på senare tid som det börjat få 
ett bredare genomslag i Sverige. SM ordnades 
första gången 2003 och Kungälvs kanotklubb 
ställer upp med både herr och damlag. 

Matcherna är 
korta och inten
siva – två perioder 
på tio minuter 
vardera med tre 
minuters halvtids
vila. Spelarna sitter 
i speciella kajaker 
och använder både 
paddlar och hän
der för att få tag på 

och kasta den fotbollsstora bollen.
Varje lag får ha fem spelare på plan samti

digt och åtta totalt under matchen. 
– När matchen är slut är man helt utmattad. 

Det är rätt brutalt och bli ett och annat blå
märke. En hård, tung och utmanande sport, 
säger Victor Sönnergren. 

TEXT: KALLE LEKHOLM
FOTO: ANDERS VÄSTLUND

Kanotskola för kidsen
Sommaren börjar med kanotskola och till 
hösten drar Kungälvs kanotklubb i gång 
en ungdomsgrupp för åldrarna tio år och 
uppåt. Barn och ungdomar som vill prova 
på att paddla kanot är välkomna. Intresse-
anmälan görs på info@kungalvskk.org  
eller 072 – 549 94 93. 

BLÖT SPORT

Containrar för grovsopor och 
förhoppningsvis ett nytt cykelrum 
är några konkreta resultat efter 
Kungälvsbostäders gårdsmingel 
i Gula Komarken. 

I det fina vädret blev det snabbt fullt och 
pratsamt kring borden. Kungälvsbostäder 
delade ut färgglada spänner med frö 
påsar och trädgårdsredskap och fanns på 
plats för att svara på frågor och samla in 
synpunkter om utemiljön från boende  
i området.

Två som tog tillfället i akt var Marita 
Öberg och Harriet Abrahamsson.

– Det är jättebra och trevligt att de 
ordnar ett tillfälle att träffas. Jag har fyllt 
i blanketten och önskar bland annat ett 
cykelhus på gården, det är för tungt för 

mig att styra upp cykeln för rampen från 
källaren, berättar Marita.

– Det är ett fantastiskt område med 
mycket grönt. Jag har bett att få en häck 
och gärna mer bänkar och bord. Jag 
trivs jättebra, men tycker att skötseln av 
utemiljön i vinter har varit bristfällig, 
berättar Harriet.

idén till gårdsminglet 
kommer från Elin Schack, 
förvaltare hos Kungälvsbostä
der och fadder för området.

– För oss är det ett tillfälle 
att möta hyresgästerna och 
få veta vad de tycker. Jag är 
superglad att det kom så 
många och vi fick in en så 
mycket konstruktiva åsikter 

och idéer, säger hon.
Dessa hamnar nu i en åtgärdsplan som 

underlag att komma vidare. En konkret 
åtgärd, som flera hyresgäster efterfrågade, 
är att det kommer att ställas ut containrar 
för grovsopor före sommaren. Kungälvs
bostäder tittar också över möjligheten att 

omvandla ett tidigare sop
rum på gården till cykelrum.

– Det var glädjande att 
det verkar finnas ett stort 
intresse för en gårdsföre
ning. Det är nytt hos oss på 
Kungälvsbostäder och vi 
vill gärna starta en på prov 
under 2015, berättar Elin 
Schack.

TEXT OCH FOTO: 
BIRGITTA LAGERLÖF

Givande gårdsmingel

Nya möten 
via faddrar
Varje område har 
fått en egen fadder. 
De ska ordna aktivi-
teter och lära känna 
hyresgästerna och 
sitt området lite mer. 
Förhoppningsvis ger 
det tillfälle för gran-
nar att träffas och 
möjligheter till ökat 
bo inflytande.
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När John Hron brutalt mördades av fyra 
nynazister vid Ingetorpssjön utanför 
Kungälv 1995 var Anton Sige och 

Louise Jobson inte födda. I dag är de två av ung
domarna i den ideella föreningen Tillsammans för 
Kungälv som arrangerar en minneskonserten för 
John Hron. 

– Det han stod upp för är lika viktigt att kämpa 
för i dag. Vi vill ha ett samhälle som präglas av 
medmänsklighet, sammanhållning och kärlek, 
säger Louise Jobson. 

det är måndag eftermiddag och kaféet på 
Mimers Hus fylls av ungdomar som pustar ut 
en liten stund. Två av dem är Anton och Louise 
som berättar att de arbetar med föreningen och 
konserten så fort de får tid över mellan skola, läxor 
och träning. 

Artister bokas och sponsorer söks för att skapa 
en konsert för medmänsklighet och en fest där alla 
är välkomna. I intervjuer i allt från GP till P4 och 
KungälvsPosten sprider de sitt budskap. 

– Vi är en antirastisk organisation men vi tycker 
inte om att prata i de termerna. Vi vill inte peka 
ut eller exkludera någon utan istället bjuda in till 
glädjefulla arrangemang för alla, säger Anton.

Tillsammans för Kungälv föddes ur en känsla 
av vanmakt och frustration över hur historien 
ständigt upprepar sig. 

Mordet på 
John Hron
Den 16 augusti 1995 
misshandlades och dränk-
tes 14-åriga John Hron av 
fyra nynazistiska ungdo-
mar. Mordet skedde när 
han och en vän tältade vid 
Ingetorgsjön utanför Kode. 
Händelsen skakade hela 
Sverige och John Hron 
som hade försvarat sin vän 
mot nazisterna har blivit 
en symbol mot rasism och 
nazism. 

Det hela började med Toleransprojektet som 
startade i Kungälvs kommun efter John Hrons 
död. Sedan dess arbetar projektet med att 
motverka intolerans och rasism och det var 
via Toleransprojekt som föreningens med
lemmar träffade varandra. På resor till bland 
annat andra världskrigets koncentrationsläger 
och spåren efter kriget i forna Jugoslavien har 
de fått uppleva när bristen på tolerans resulterat 
i mörka kapitel i mänsklighetens historia.

– Det var så oerhört lärorikt och vi kände att vi 
ville sprida vidare något av allt det vi lärt oss. Vi 
kände att vill göra något mer, säger Anton. 

Fastän de själva inte har några minnen från 
tiden då John Hron mördades har de i arbetet 
med konserten förstått hur starkt mordet präglat 
Kungälvsborna. 

– Vi möter mycket positiva reaktioner men 
också allvar. Nyligen var vi på ett möte på ett 
företag vi ville få som sponsorer. När vi la fram vår 
sak såg man att något förändrades i mångas blickar. 
Överallt finns de som minns den hemska händel
sen. Som kanske känner föräldrarna eller gick i 
samma klass eller skola som John, säger Louise.

hon berättar att föreningen och konserten vill 
hedra John Hron och hans mod, hur han stod upp 
för sin vän och det han trodde på.

Minneskonserten är det första arrangemanget 
från förening Tillsammans för Kungälv, men målet 
är att organisera liknande projekt i framtiden. Och 
redan har deras initiativ skapat ringar på vattnet.  

– Kungälvs kommun har hakat på och dagen 
efter konserten anordnar de en nationell konferens 
där politiker, experter och debattörer kommer 
diskutera nazism, rasism och våldsbejakande extre
mism. Det är coolt, säger Anton. 

TEXT: ÅSA REHNSTRÖM

Nästan på dagen tjugo år efter mordet på John Hron hedras 
han med en stor minneskonsert i Älvparken i augusti. 
Bakom initiativet finns ett gäng ungdomar från Kungälv. 

”Det han stod upp för är 
lika viktigt att kämpa för i dag”

Anton Sige och Louise Jobson i 
föreningen TIllsammans för Kungälv 
arbetar för ett tolerantare samhälle.

FOTO: ANDERS VÄSTLUND

Policy att stötta 
Minneskonserten stöttas ekonomiskt av Kungälvs-
bostäder. Enligt policy kan stöd beviljas till lokala, 
frivilliga krafter vars verksamheten är av allmän-
nyttig natur med inslag av kultur, lärande, kamrat-
skap och fysisk aktivitet.

Konsert 
för tolerans

Minneskonserten för John Hron kommer 
äga rum den 13 augusti i Älvparken vid 

Nordre älvs strand. Mer info finns 
på Tillsammans för Kungälvs 

Facebook-sida. 
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– Det är så häftigt att få stå här och inviga något 
som mina företrädare varit så engagerade i, säger 

Kungälvsbostäders vd Bettina Öster Tunberg innan 
hon erbjuder scenen till sin företrädare Bo Genvad.

– Jag är så lycklig och nöjd med att få vara med 
när detta hus nu är färdigt. 

Och det är ett unikt hus. Dels är det Kungälvs 
första trygghetsboende, dels är det svanenmärkt. 
Dessutom finns det en trygghetsvärdinna vars upp

drag är att skapa möjlighet till social gemenskap 
för de boende.  

MariTherese Boqvist finns på plats tio timmar i 
veckan och är till för att ordna saker för de boende. 
Och det kan vara precis vad som helst.

– De första önskemålen var att de ville kunna 
spela bingo, så då köpte vi in bingobrickor. Dess

utom har jag ordnat så att det kommer hit en 
person och erbjuder massage och fotvård. Mitt 
uppdrag är att se till att det finns möjlighet att  
göra saker och att delta i sociala aktiviteter om 
man vill, säger hon och poserar tillsammans med 
Harriet Wiebe.

TEXT: MARIA LAGERGRÉEN

Det blåste råkalla vårvindar när trygg-
hetsboendet Orren hade sin officiella 
invigning. Men de boende gick man ur 
huse för att vara med.

”Ni kan 
vara otroligt 
stolta att 
ni vågade 
ta det här 
steget.”

MIGUEL ODHNER
 KOMMUNSTYRELSENS 

ORDFÖRANDE

Kungälv har fått sitt första   trygghetsboende

Ida och förskolan Viljan var 
med och tog första spadtaget 
när bygget startade och var  
på plats igen för att plantera  
ett vårdträd.

Trygghetsvärdinnan Mari-
Therese Boqvist och 

Orrens nya hyresgäst 
Harriet Wiebe.

dirk demmers 

var den första 

som flyttade 
in. Han kom 
hit ända från 
Kalmar.

– Ja, resten 
av min familj 
bor i Kungälv 
så det känns 
bra att ha flyttat 

hit.

Asta Gustavsson närmast i bild är 
väldigt nöjda med sin nya lägen-
het och uppskattar att det är tyst 
och lugnt.

– Men det allra bästa är att 
det finns en hiss.

Kungälvs-
bostäders 
vd Bettina 

Öster 
Tunberg

Konstverk av 
Ivana Machackova.

FOTO: ANDERS VÄSTLUND
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HYRESKRYSS

A. Hur många år har 
gått sedan John Hron 
mördades?
1. Tio
X. Femton 
2. Tjugo

B. Hur många 
lägenheter ska 
genomgå stambyte?
1. 1600 
X. 1 800
2. 5 600 

B. Hur många samtal 
tar fastighetsförvalt-
arna emot per år? 
1. 2 500 
X. 2 600
2. 2 700 

D. Vem är elitkanotist 
med bakgrund i 
Kungälvs kanotklubb?
1. Peter Johansson
X. Sven Andersson
2. Anders Svensson

 E. Hur många  
minuter är en 
match i kanotpolo? 
1. Tio
X. Femton 
2. Arton

”HYRESKRYSSET”
kungälvsbostäder

box 698
442 18 kungälv

plats

för

frimärke

Klipp ur talongen och frankera den. Svaret ska vara oss tillhanda 
senast den 28 augusti 2015. OBS! Endast en svarstalong/hushåll.

RÄTT RAD: A. B. C. D. E.

NAMN: ..........................................................................................   

POSTADRESS:.................................................................................

..........................................................................................................

FYLL I RÄTT SVAR OCH SKICKA SEDAN IN TALONGEN

I Hemmavids hyreskryss kan du vinna 1 000 kronors hyres-
avdrag! Vi drar en vinnare bland inskickade tävlingsbidrag.  
Grattis Margaretha Lundborg i Kungälv som vann förra numrets 

kryss. Blomster checkar på 100 kronor vanns av Hans-Olov 
Stolt, Gunilla Persson och Anna-Lisa Skoglund, alla Kungälv.

 KLIPP HÄR ✂

under våren genomfördes en läsun
dersökning för att ta reda på vad hyres
gästerna tycker och tänker om Kungälvs
bostäders hyresgästtidning Hemmavid. 
Att många känner till den är ett gott 
betyg, liksom att väldigt många läser hela 
tidningen.

”Jag läser för det mesta allt. Tar fram 
flera gånger och läser”, skriver en hyresgäst 
och en annan berättar att hen först läser 
”nytt om och förändringar av området, 
sen all info för övrigt. Till sist det nöj
samma i tidningen”.

– Det är roligt att tidningen är 
uppskattad av många och det känns bra 

för oss att få det bekräftat. 
Resultatet från undersök
ningen hjälper oss att göra 
den ännu mer läsvärd, säger 
Linda Winstedt, informa
tionsansvarig på Kungälvs
bostäder.

Generellt verkar det 
också som om de allra 
flesta tycker om tidningen. 
Över 80 procent av de som svarat tycker 
att tidningen innehåller trovärdig och 
saklig information om boendet. Däremot 
är man lite mindre nöjd med mängden 
nyheter om det egna området. 

– Det händer mycket i 
våra olika områden hela 
tiden och det är svårt att 
i en tidning som kommer 
ut fyra gånger om året få 
plats att redovisa allt. Men 
vi kommer att ta med oss 
era tankar och åsikter in i 
det fortsatta arbetet med 
Hemmavid och försöka 

hitta sätt att förbättra oss.
Det hyresgästerna helst vill läsa om är 

nyheter om Kungälvsbostäder. Mer  
än hälften vill också ha pratiska tips om 
sitt boende och information om orten.

Tummen upp 
för Hemmavid 

23 98 50www.kungalvsbostader.se
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YTAN
Kungälv sett från

Orren
fest när

invigs

kungälv hyllar john hronKonsert för tolerans

85%
procent läser varje 
nummer av Hemmavid

Tonfiskburken åkte rätt ner 
i korgen för metallavfall. 

Kön ringlade lång till 
Kungälvsbostäders monter 

där barnen fick sortera 
sopor och kasta dem i rätt 
korg – det var pris till alla.

Komarkens dag är jättekul, tyckte 8-åriga Zaid  
och fick en skräckinjagande ansiktsmålning.

Nurcan Akgün har varit med i arbetet för 
upprustning av Nordmannaparken. Här 
berättade hon och Jessica Andersson från 
Kungälvs kommun om vilka idéer som 
finns.

”Oj ojoj ojoj oj 
oj oj, ingen vill 

ju vara helt själv, 
ta en Groupie 
i kväll”, Felicia 

Jeppesen-Sällström 
och Fia Alviksson 

fick med sig 
publiken på 

allsång.

MITT I PRICK
på Komarkens dag

FO
TO

: B
IR

G
IT

TA
 L

A
G

ER
LÖ

F



BGÖTEBORGS
POSTREGION
Porto betalt
Port paye
410 013 800

Vid obeställbarhet, var god  
returnera tidningen till:

Kungälvsbostäder
Box 698, 442 18 Kungälv
Meddela ändrad adress!BGÖTEBORGS

POSTREGION
Porto betalt
Port paye
410 013 800

Vid obeställbarhet, var god  
returnera tidningen till:

Kungälvsbostäder
Box 698, 442 18 Kungälv
Meddela ändrad adress!

                 

 

TILL SIST FRÅN KUNGÄLVSBOSTÄDER 

Förändring värd  
att vänta på En dag på jobbet

ELIN SCHACK, KENNETH ÅMAN OCH PETER SCHÜLÉN 
– fastighetsförvaltare på Kungälvsbostäder

telefontid. Sju timmar 
i veckan har Elin och hen-
nes två kollegor telefontid. 
På ett år tar de emot över 
2 600 samtal angående 
förvaltarfrågor, besiktnings- 
och renoveringsärenden 
samt störningar. 

besiktning. Kenneth 
gör en avflyttningsbesikt-
ning av en lägenhet i 
Ytterby. Förrra året gjorde 
förvaltarna 360 lägen-
hetsbesiktningar. Kenneth 
kontrollerar att lägenheten 
är i ett bra skick för nästa 
hyresgäst att ta över.

gårdsdag. Anders är 
vikarierande förvalt-
ningschef och vi har satt 
honom i hårt arbete. 
På en gårdsdag på 
Fontinvägen träffade 
han hyresgästerna för att 
tillsammans röja sly och 
grilla korv.

”Boin
flytande 

måste  
genomsyra 
varje tanke 
och beslut”

BETTINA ÖSTER TUNBERG
Vd Kungälvsbostäder

hyresgästmöte. Peter 
är ansvarig förvaltare för 
bostadsområdet Ulvegär-
de. Här möter han och 
vikarierande förvaltnings-
chef Anders Salomonsson 
de boende i området för 
en dialog kring parke-
ringsplatserna. 

att ändra arbetssätt i en organisation måste få ta tid! Se-
dan förra utgåvan av Hemmavid har mycket hänt. Bland annat 
har vi haft en hel del gårdsmingel som ett led i vårt fadderarbe-
te. Tanken är att varje anställd hos oss har ansvar för att bjuda 
in till en aktivitet i ett bostadsområde. Det är en möjlighet för er 

boende att möta oss och föra fram era 
synpunkter. 

Elin Schack, förvaltare, valde till 
exempel att bjuda in till möte ute i det 
fria på Gula Komarken. Många kom 
och tyckte till och vi fick både ris och 
ros. Solen sken och vi anställda kände 
oss stärkta i vår övertygelse att det är 
så här vi ska möta er boende. 

Själv deltog jag tillsammans med 
några kolleger på en träff tillsammans 
med de boende på kooperativet i 
Fontin. Vi röjde sly i skogskanten och 
drog ihop några ansenliga högar som 
Peab forslade bort dagen efter. Efter 

några timmars slit grillade vi korv och hade trevligt tillsammans. 
Stor uppslutning och många bra samtal.

boinflytande är ett förhållningssätt som måste 
genomsyra hela vår verksamhet, i varje tanke och beslut. Det 
väcker även förväntningar på att saker som tas upp snabbt 
ska åtgärdas. För att leva upp till detta nya arbetssätt måste vi 
anpassa vår organisation. Vi vill anställa egen personal som 
finns tillgängliga ute i våra områden. Vi vill också göra det 
lättare för er att komma i kontakt med oss. Att ställa om 

en verksamhet till att arbeta flexibelt med 
boendeinflytande tar tid. 

      Under tiden tar vi med glädje emot 
frågor och idéer om hur vi tillsam-

mans kan arbeta för att utveckla 
och hantera Kungälvsbostäders 
nya arbetssätt att involvera er 
hyresgäster i boinflytande.


